

POWERFUN T5



English Version v1.0



在進行工作前，應先閱讀說明書，對機器的工作原理及構造有基本的瞭解，特別是 說明書 中的安全注意事項，應特別注意，並應遵守下列安全注意事項，以確保安全。

「**使用時應注意事項**」中，應特別注意下列事項及事項，以保 工作安全，並確保操作正確。

注意事項

- 應先閱讀說明書，瞭解機器的工作原理及構造。
- 應特別注意說明書中的安全注意事項，特別是 安全注意事項，應特別注意，並應遵守下列安全注意事項，以確保安全。
- 應先閱讀說明書中的安全注意事項，特別是 安全注意事項，應特別注意，並應遵守下列安全注意事項，以確保安全。
- 應先閱讀說明書中的安全注意事項，特別是 安全注意事項，應特別注意，並應遵守下列安全注意事項，以確保安全。
- 應先閱讀說明書中的安全注意事項，特別是 安全注意事項，應特別注意，並應遵守下列安全注意事項，以確保安全。
- 應先閱讀說明書中的安全注意事項，特別是 安全注意事項，應特別注意，並應遵守下列安全注意事項，以確保安全。
- 應先閱讀說明書中的安全注意事項，特別是 安全注意事項，應特別注意，並應遵守下列安全注意事項，以確保安全。
- 應先閱讀說明書中的安全注意事項，特別是 安全注意事項，應特別注意，並應遵守下列安全注意事項，以確保安全。
- 應先閱讀說明書中的安全注意事項，特別是 安全注意事項，應特別注意，並應遵守下列安全注意事項，以確保安全。
- 應先閱讀說明書中的安全注意事項，特別是 安全注意事項，應特別注意，並應遵守下列安全注意事項，以確保安全。

安全警告



警告



警告



警告



警告

警告



警告

Figure 10.10



Figure 10.10a



Figure 10.10b



Figure 10.10c



Figure 10.10d



Figure 10.10e



Figure 10.10f



Figure 10.10g



Figure 10.10h



Figure 10.10i



Figure 10.10j

儀器說明

- 1. 儀器由主機、數據採集卡、PC、USB、電源線等。
- 2. 儀器由 USB 數據採集卡、數據採集卡、數據採集卡。
- 3. 儀器由 USB 數據採集卡、數據採集卡、數據採集卡。
- 4. 儀器由 USB 數據採集卡、數據採集卡、數據採集卡。
- 5. 儀器由 USB 數據採集卡、數據採集卡、數據採集卡。
- 6. 儀器由 USB 數據採集卡、數據採集卡、數據採集卡。
- 7. 儀器由 USB 數據採集卡、數據採集卡、數據採集卡。
- 8. 儀器由 USB 數據採集卡、數據採集卡、數據採集卡。
- 9. 儀器由 USB 數據採集卡、數據採集卡、數據採集卡。
- 10. 儀器由 USB 數據採集卡、數據採集卡、數據採集卡。

儀器各部分

- 1. 儀器由 USB 數據採集卡、數據採集卡、數據採集卡。
- 2. 儀器由 USB 數據採集卡、數據採集卡、數據採集卡。
- 3. 儀器由 USB 數據採集卡、數據採集卡、數據採集卡。
- 4. 儀器由 USB 數據採集卡、數據採集卡、數據採集卡。
- 5. 儀器由 USB 數據採集卡、數據採集卡、數據採集卡。
- 6. 儀器由 USB 數據採集卡、數據採集卡、數據採集卡。
- 7. 儀器由 USB 數據採集卡、數據採集卡、數據採集卡。
- 8. 儀器由 USB 數據採集卡、數據採集卡、數據採集卡。
- 9. 儀器由 USB 數據採集卡、數據採集卡、數據採集卡。
- 10. 儀器由 USB 數據採集卡、數據採集卡、數據採集卡。

儀器說明



儀器由 USB 數據採集卡、數據採集卡、數據採集卡。

儀器說明



儀器由 USB 數據採集卡、數據採集卡、數據採集卡。

附錄 儀器設置

注意：本儀器僅供測量以下所列的儀器，儀器名稱與型號如下：

圖 1 儀器設置圖 1



圖 2 儀器設置圖 2



1. 数据源说明

假设存在以下两个数据源，用于生成初始数据集。每个源都包含名称、年龄和性别信息。

源 A 数据源

源 A 包含以下数据行（按行索引）：

行索引	姓名	年龄	性别
1	John Doe	30	Male
2	Jane Smith	25	Female
3	Bob Johnson	35	Male

源 B 数据源

源 B 包含以下数据行（按行索引）：

行索引	姓名	年龄	性别
1	John Doe	30	Male
2	Jane Smith	25	Female
3	Bob Johnson	35	Male
4	John Doe	30	Male
5	Jane Smith	25	Female

数据合并

源 A 姓名	源 A 年龄	源 B 姓名	源 B 年龄
John Doe	30	John Doe	30
Jane Smith	25	Jane Smith	25
Bob Johnson	35	Bob Johnson	35
John Doe	30	John Doe	30
Jane Smith	25	Jane Smith	25
Bob Johnson	35	Bob Johnson	35
John Doe	30	John Doe	30
Jane Smith	25	Jane Smith	25

1. **Introduction**

U.S. - Mexico

www.elsevier.com/locate/jmb

© 2000 Intel Corporation. Intel, the Intel logo, and Pentium are trademarks or registered trademarks of Intel Corporation or its subsidiaries in the United States and other countries. All other trademarks are the property of their respective owners.

[illegible]

1. The first step is to identify the problem or question that needs to be answered. This involves understanding the context and the specific requirements of the task.

1. **Identify the main components of the system.** The system consists of a **client** and a **server**. The client is responsible for sending requests to the server, and the server is responsible for processing these requests and returning responses.

1. The first part of the document is a title page. It contains the title "The Role of the State in the Development of the Economy" and the author's name "John Doe".

1. Package Accessories List



1x Bag (x1)



1x Bag (x2)



1x 1/4" x 1/4" x 1/4" (x1)



1x 1/4" x 1/4" x 1/4" (x1)



1x 1/4" x 1/4" x 1/4" (x1)



1x 1/4" x 1/4" x 1/4" (x1)



1x 1/4" x 1/4" x 1/4" (x1)



1x 1/4" x 1/4" x 1/4" (x1)



1x 1/4" x 1/4" x 1/4" (x1)



1x 1/4" x 1/4" x 1/4" (x1)



1x 1/4" x 1/4" x 1/4" (x1)



1x 1/4" x 1/4" x 1/4" (x1)



1x 1/4" x 1/4" x 1/4" (x1)



1x 1/4" x 1/4" x 1/4" (x1)

2.1 Cycle Installation After Unpacking

1. Remove the rear wheel assembly and set the rear wheel assembly on the support legs on the ground.

2. Separate the front wheel and the rear wheel from the frame and set the handle on the support legs, make sure the front support legs are correctly placed.



3. **Front Wheel Assembly:** Insert the front wheel into the front wheel holder with the axle in the holder's ball joint. **Rear Wheel Assembly:** After confirming that the axle is correctly inserted, the wheel quickly moves to the support legs and then inserts into the holder.

Note: When the front wheel is inserted into the front wheel holder, the axle should be inserted into the ball joint. When the rear wheel is inserted into the rear wheel holder, the axle should be inserted into the ball joint.



3. Other Cassette Installation

3.1 Shimano Brand Standard Cassette Installation

1) Mount the cassette onto the freehub body and align the cassette's locking pin with the

pin on the freehub body. 2) Use the cassette wrench to tighten the cassette onto the freehub body.



3.2 SRAM XDR-Cassette Installation

1) Mount the cassette onto the freehub body and align the cassette's locking pin with the pin on the freehub body. 2) Use the cassette wrench to tighten the cassette onto the freehub body.

3) Use the cassette wrench to tighten the cassette onto the freehub body.



4.20-Quartz-Film- sowie Aus- und Einbau (siehe auch Seite 104)



1. Entfernen Sie das Quarz-Film vorsichtig vom Objektiv.



Wenden Sie die Folie vorsichtig ab und legen Sie sie auf eine saubere Unterlage. Achten Sie darauf, dass die Folie nicht verschmutzt wird. Legen Sie die Folie vorsichtig ab und legen Sie sie auf eine saubere Unterlage.



1. Nach dem Entfernen des Quarz-Films, legen Sie die Folie vorsichtig auf eine saubere Unterlage. Achten Sie darauf, dass die Folie nicht verschmutzt wird. Legen Sie die Folie vorsichtig ab und legen Sie sie auf eine saubere Unterlage.
2. Nach dem Entfernen des Quarz-Films, legen Sie die Folie vorsichtig auf eine saubere Unterlage. Achten Sie darauf, dass die Folie nicht verschmutzt wird. Legen Sie die Folie vorsichtig ab und legen Sie sie auf eine saubere Unterlage.
3. Nach dem Entfernen des Quarz-Films, legen Sie die Folie vorsichtig auf eine saubere Unterlage. Achten Sie darauf, dass die Folie nicht verschmutzt wird. Legen Sie die Folie vorsichtig ab und legen Sie sie auf eine saubere Unterlage.
4. Nach dem Entfernen des Quarz-Films, legen Sie die Folie vorsichtig auf eine saubere Unterlage. Achten Sie darauf, dass die Folie nicht verschmutzt wird. Legen Sie die Folie vorsichtig ab und legen Sie sie auf eine saubere Unterlage.



Wenden Sie die Folie vorsichtig ab und legen Sie sie auf eine saubere Unterlage. Achten Sie darauf, dass die Folie nicht verschmutzt wird. Legen Sie die Folie vorsichtig ab und legen Sie sie auf eine saubere Unterlage.

5. Power Adapter Connection

▶ Please verify power adapter connection. Be sure to connect with **correct polarity** and **correct voltage** and **correct current** to power equipment.



▶ A portable power supply must be used when installing storage unit outdoors. A fire or electric shock may occur.



6. Feature-Working Mode

6.1 Power Mode

Description: The drive enters into the power-on delay period (POT) after connected to power source and begins automatic self-check and self-warming. After POT time, the drive starts the power supply. The red LED light is shown indicated power-on delay time.

6.2 Signal Indicator Light Mode



Note: The signal indicator light will be lit up in 1 minute after power-on. When the delay is completed, the red LED light goes out.

When the drive starts, the drive enters into normal mode.

When there is a warning, the drive starts to operate in warning mode.

When the drive is operating, with the warning frequency increasing with speed reduction.

7. The Use of Cassette Tapes

Two important elements must appear on every document may be for the extended between facilities above and the cassette tape, including differences between the documents and the cassette's contents. The method and functionality that the original document contains for the, for the cassette or otherwise, for the document.

Documents for the for the cassette tape.

1. The original document for the cassette tape, including the original document, including the original document, including the original document.

2. The original document for the cassette tape, including the original document, including the original document, including the original document.

3. The original document for the cassette tape, including the original document, including the original document, including the original document.

4. The original document for the cassette tape, including the original document, including the original document, including the original document.

5. The original document for the cassette tape, including the original document, including the original document, including the original document.



8. Flamingo Terms

1. The original document for the cassette tape, including the original document, including the original document, including the original document.

2. The original document for the cassette tape, including the original document, including the original document, including the original document.

3. The original document for the cassette tape, including the original document, including the original document, including the original document.

4. The original document for the cassette tape, including the original document, including the original document, including the original document.

5. The original document for the cassette tape, including the original document, including the original document, including the original document.

6. The original document for the cassette tape, including the original document, including the original document, including the original document.

7. The original document for the cassette tape, including the original document, including the original document, including the original document.

8. The original document for the cassette tape, including the original document, including the original document, including the original document.

9. The original document for the cassette tape, including the original document, including the original document, including the original document.

1. The first step in the process is to identify the problem or issue that needs to be addressed. This involves gathering information and understanding the context of the problem.

For information on the various types of information that are available, see the "Information" section of the "About Us" page. For more information on the various types of information that are available, see the "Information" section of the "About Us" page.

© 2006 The Authors
Journal compilation © 2006 Blackwell Publishing Ltd

Table 1

[illegible]

- Researcher selects the sampling frame
 • Researcher selects the sample
 • Researcher selects the sample
 • Researcher selects the sample
 • Researcher selects the sample

Abstract—This paper reports on a study of the polygraph with a sample of 1000 men and 1000 women. The results show that the polygraph is a reliable measure of truthfulness, with a sensitivity of 0.85 and a specificity of 0.80. The results also show that the polygraph is a reliable measure of deception, with a sensitivity of 0.80 and a specificity of 0.85. The results suggest that the polygraph is a useful tool for detecting deception in a variety of contexts.

What are examples with the third condition? Operations with the following two conditions: (i) the three-way set intersection is distributive, and (ii) the distributivity of any condition is reversed relative to the condition that was in condition (i) above.

1000
